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Protokół Nr XLV/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 27 października 2022 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1030. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Przemysław Ślepowroński – radca prawny, 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnego Powiatu 
Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, radcę 
prawnego Przemysława Ślepowrońskiego, dyrektorów i kierowników gminnych 
jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych oraz 
mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
2) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku 

zobowiązania w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 
gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka” (przy udziale środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg), 

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku 
zobowiązania w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 
gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec (przy udziale środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg),  

4) kontynuacji członkostwa Gminy Ciechanowiec w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 
Działania „Brama na Podlasie”, 

5) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  
w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

6) zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 
października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Ciechanowiec, 

7) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy, 
8) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 
czas nieoznaczony.  

7. Założenia do budżetu gminy na 2023 rok. 
8. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych. 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Ciechanowiec w roku 

szkolnym 2021/2022. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Sprawy różne i wnioski. 
12. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLIV sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLIV sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 

sesjami poinformował, że: 

 

 9 września dokonano odbioru ul. Armii Krajowej i ul. Spółdzielczej, 

 15 września w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego została podpisana umowa z firmą AQUA-SOFT Sp.  

z o.o. z Białegostoku na „Przebudowę stacji wodociągowej wraz z budową 

zbiornika magazynowego wody uzdatnionej, ujęć wód podziemnych  
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i infrastrukturą techniczną w Radziszewie-Sieńczuch”. Termin realizacji zadania 

30 czerwca 2023 r. za cenę brutto 4.395.000,01 zł, 

 Od dnia 15.09.2022 r. funkcjonuje Klub Seniora w Czajach-Wólce. Zadanie 

realizowane jest w ramach projektu „ Rozwój usług społecznych w Gminie 

Ciechanowiec”, 

 16 września Dokonano oficjalnego otwarcia gminnych dróg przebudowanych 

dzięki Rządowemu Funduszowi Rozwoju Dróg: 

 ul. Podlaska, długość 1,070 km 

Koszt ogólny zadania łącznie z wykonaniem kanalizacji sanitarnej, 

wodociągowej oraz oświetlenia ulicznego: 5 800 680,16 zł 

 ul. Armii Krajowej , długość 0,387 km  

Koszt ogólny zadania łącznie z wykonaniem kanalizacji sanitarnej, 

wodociągowej oraz oświetlenia ulicznego: 2 486 504,29 zł 

 ul. Spółdzielcza, długość - 764,37 m  

Koszt ogólny zadania łącznie z wykonaniem kanalizacji sanitarnej, 

wodociągowej oraz oświetlenia ulicznego: 3 403 610,93 zł, 

- 19 września w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu odbył się pierwszy 

nieograniczony przetarg ustny, którego przedmiotem były nieruchomości 

gruntowe niezabudowane: 

 działka oznaczona numerem geodezyjnym 2212/7 o powierzchni 0,0068 

ha, położona w obrębie gruntów Ciechanowiec. Cena wywoławcza 

nieruchomości wynosiła 9 099,54 zł brutto (7 398,00 zł + 23% VAT).  

Do przetargu przystąpił jeden oferent, który został dopuszczony do 

przetargu. Ww. nieruchomość została sprzedana za kwotę 9 199,54 zł. 

Umowa została podpisana 11 października 2022 r. 

 działka oznaczona numerem geodezyjnym 2212/8, o powierzchni 0,0026 

ha, położona w obrębie gruntów Ciechanowiec. Cena wywoławcza 

nieruchomości wynosiła 3 479,67 zł brutto (2 829,00 zł + 23% VAT).  

Do przetargu przystąpił jeden oferent, który nie został dopuszczony do 

przetargu z powodu wpłaty wadium po terminie. Przetarg zakończył się 

wynikiem negatywnym, 

- 20 września podpisano umowę z projektantem na opracowanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej w branży elektrycznej (oświetlenie drogowe) i branży 

sanitarnej kanalizacja sanitarna w ul. Ralkowej oraz w łączniku od ul. Ralkowej 

do Uszyńskiej, 

- 20 września w ramach projektu „Rozwój Usług Społecznych w Gminie 

Ciechanowiec” ogłoszono kolejny przetarg na „Remont i przebudowę budynku 

Klubu Seniora w Malcu z budową zbiornika na nieczystości ciekłe”.  Wpłynęły 

dwie oferty, które znacznie przewyższają kwotę jaką mamy zabezpieczoną  

w budżecie na zrealizowanie zadania. W dniu 11 października przetarg 

ogłoszono ponownie. Do dnia otwarcia ofert (26 października) wpłynęły 4 oferty. 

Trwa weryfikacja złożonych ofert, 

- 23 września ogłoszony został przetarg na „Budowę oświetlenia drogowego na 

terenie Gminy Ciechanowiec”, w wyniku którego złożono po trzy oferty na 

każdą z czterech części zamówienia. W wyniku wstępnego badania ofert 

najkorzystniejsze oferty w każdej części złożyła firma ADTECH Adam 

Mioduszewski z gminy Zambrów, tj: 
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 część I - budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec 

- ul. Świerkowa – 75.866,40 zł, 

 część II - budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec 

- ul. Czyżewska (odcinek boczny) – 33.763,50 zł, 

 część III - budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec 

– Radziszewo-Króle, dz. 507/1, 513 (droga gminna) – 47.724,00 zł, 

 część IV - budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec 

– Radziszewo-Króle, dz. 228/4 (droga powiatowa) – 55.805,10 zł. 

Trwa weryfikacja Wykonawcy pod względem potwierdzenia spełniania 

warunków udziału w postępowaniu, 

- 26 września dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego  

na wymianę istniejących opraw i wysięgników oświetlenia ulicznego na ledowe  

w ilości 238 szt. w Ciechanowcu. Wartość zadania – 361.410,90 zł, 

- 29 września gmina Ciechanowiec ogłosiła zamówienie dostawy wyposażenia  

w ramach projektu "Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec": 

 Część I – Zakup wyposażenia wypożyczalni sprzętu wspomagająco-

pielęgnującego, 

 Część II – Zakup wyposażenia Klubów Seniora: Malec i Czaje Wólka, 

 Część III – Zakup wyposażenia świetlicy środowiskowej oraz mieszkań 

wspomaganych.  

Wpłynęły 2 oferty. Kwoty z ofert znacznie przewyższają możliwości 

zamawiającego. dlatego tez w dniu 17 października przetarg ogłoszono 

ponownie. W dniu 26 października nastąpiło otwarcie ofert. Wpłynęła jedna 

oferta. Trwa jej weryfikacja, 

- 30 września opracowano dokumentację na zadania: 

 Przebudowa odcinka drogi gminnej relacji Trzaski – Kułaki" na działkach 

ozn. numerami ewidencyjnymi: 101 i 107 obręb Trzaski, 104/2 obręb 

Kułaki", 

 "Przebudowa i odwodnienie odcinka drogi gminnej w miejscowości 

Winna-Poświętna" na działkach ozn. numerami ewidencyjnymi:  

55 obręb Winna-Poświętna, 182/1 obręb Winna-Chroły".  

 „Przebudowa odcinka drogi gminnej/ciągu pieszo-jezdnego  

w miejscowości Winna-Wypychy" na działkach ozn. numerami 

ewidencyjnymi 293, 305, 180 i 297, 

- 4 października ogłoszony został przetarg na „Rozbudowę drogi 

gminnej Nr 108855B w miejscowości Bujenka”. W wyznaczonym terminie 

wpłynęło pięć ofert, z których najkorzystniejsza złożona została przez firmę 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „TRAKT” Sp. z o.o. z Wysokiego 

Mazowieckiego  za cenę brutto 3.299.857,95 zł.  Zamawiający  na realizację 

zadania przeznaczył jedynie 2.210.000,00 zł. Najkorzystniejsza oferta 

przewyższa kwotę, jaką zamawiający przeznaczył na realizację zamówienia  

o 1.089.857,95 zł. Przetarg w dniu 21 października został unieważniony  

i ogłoszony ponownie jeszcze w tym samym dniu następny. Termin składania 

ofert upływa w dniu 7 listopada, 

- Od dnia 05.10.2022 r. funkcjonuje Świetlica Środowiskowa w ramach projektu 

„Rozwój usług społecznych w  Gminie Ciechanowiec”. Siedziba Świetlicy 

znajduje się w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu, ul. 11 Listopada 5. 

Świetlica Środowiskowa jest placówką wsparcia dziennego prowadzoną  
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w formie opiekuńczej, zapewniająca dziecku opiekę, wychowanie, pomoc  

w nauce, organizację czasu wolnego, zabawę, rozwijanie zainteresowań, 

rozwijanie kultury osobistej, poprawa sprawności fizycznej, rozwój umiejętności 

interpersonalnych, wspomaganie rozwoju dzieci, współpraca z rodzicami dzieci. 

Świetlica czynna jest od poniedziałku do piątku w godzinach 10.30 - 18.30, 

- 6 października uczestniczyłem w Kongresie współpracy transgranicznej  

w Lublinie, gdzie nawiązałem współpracę z Burmistrzem z Ukrainy, 

- 7 października w związku z unieważnieniem w dniu 3 października przetargu  

na „Remont budynku świetlicy wiejskiej, adaptowanej dla potrzeb Klubu Seniora  

w Czajach Wólce” (w postępowaniu wpłynęła jedna oferta, która znacznie 

przewyższała kwotę, jaką Zamawiający przeznaczył na realizację zamówienia). 

W dniu 7 października ogłoszony został kolejny przetarg. W wyznaczonym 

terminie wpłynęły cztery oferty, z których najkorzystniejsza złożona została 

przez firmę AND-BUD Andrzej Kulasiński z Ostrołęki za cenę brutto 432.099,00 

zł.  Jednakże z uwagi na wartość środków finansowych przeznaczonych przez 

Zamawiającego na realizację zadania w wysokości 362.092,00 zł, przetarg  

w dniu 24 października został po raz kolejny unieważniony i ogłoszony jeszcze 

w tym samym dniu ponownie. Termin składania ofert upływa 8 listopada, 

- 10 października oficjalnie oddano do użytku poradnię fizjoterapii  

w Ciechanowcu. Przystosowanie budynku i pomieszczeń do potrzeb pacjentów 

kosztowało blisko 200 tysięcy złotych. Środki na realizację inwestycji pochodzą 

po równo z budżetu gminy Ciechanowiec oraz Szpitala Ogólnego w Wysokiem 

Mazowieckiem. Punkt fizjoterapii w Ciechanowcu przyjmuje pacjentów od 3 

października, 

- od 11 października gmina Ciechanowiec wprowadziła ograniczenia w nocnym 

oświetleniu ulic z uwagi na wzrost cen energii elektrycznej wprowadzono 

oszczędności. Oświetlenie uliczne w gminie (teren wiejski) jest wyłączone  

od godz. 23.00 do 5.00. W mieście Ciechanowiec dzięki zastosowanemu 

inteligentnemu systemowi sterowania od godziny 23.00 do 4.00 została 

wprowadzona redukcja opraw ledowych do poziomu 20% mocy nominalnej, 

- 13 października w sali bankietowej „Jagoda” odbyły się gminne obchody Dnia 

Edukacji Narodowej, 

- 13 października młodzież z Ciechanowca wyjechała do Pińczowa, gdzie zajęła  

I miejsce w turnieju piłki siatkowej, 

- 14 października podpisano 9 umów na montaż instalacji fotowoltaicznej na 

kwotę 185 455,20 zł, co stanowi 75% wartości inwestycji, 

- 14 października zawarto Akt Notarialny pomiędzy gminą Ciechanowiec,  

a Polską Spółką Gazownictwa Sp. z o.o., dotyczący służebności przesyłu.  

Na działkach PSG wybuduje stację kontenerową LNG do zasilania 

budowanego gazociągu na terenie miasta Ciechanowiec, 

- 16 października grupa 20 uczniów Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu 

wyjechała do Grecji w celu realizacji projektu rozwoju kompetencji kluczowych. 

Zgodnie z ustawą z dnia 15 września 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach  

w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw od 21 

września 2022 r. Ośrodek Pomocy Społecznej w Ciechanowcu  przyjmuje wnioski  

o dodatki na zakup opału dla gospodarstw domowych.  

Dodatek wynosi: 
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1) 3000 złotych – w przypadku gdy głównym źródłem ciepła jest kocioł na paliwo stałe 

zasilany pelletem drzewnym lub innym rodzajem biomasy, z wyłączeniem drewna 

kawałkowego, 

2) 1000 złotych – w przypadku gdy głównym źródłem ciepła jest kocioł na paliwo stałe, 

kominek, koza, ogrzewacz powietrza, trzon kuchenny, piecokuchnia albo piec kaflowy, 

zasilane drewnem kawałkowym, 

3) 500 złotych – w przypadku gdy głównym źródłem ciepła jest kocioł gazowy zasilany 

skroplonym gazem LPG, 

4) 2000 złotych – w przypadku gdy głównym źródłem ciepła jest kocioł olejowy. 

 

Wnioski można składać do 30 listopada 2022 r.  

 

Burmistrz poinformował, że jest wiele pretensji. Mieszkańcy zachowują się 

nagannie w stosunku do pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu 

wyzywając ich i oskarżając. Około 300 gospodarstw domowych nie złożyło deklaracji 

dotyczącej źródeł ciepła w ustawowym terminie. Burmistrz poinformował, że jeżeli od 

dnia dzisiejszego sytuacja będzie się powtarzała, to osoby awanturujące się będą 

kierowane do organów ścigania. Dodał, że pracownicy nie mają obowiązku pomagania 

w wypełnianiu dokumentów i od dziś nie będą tego robić.  

 

Burmistrz poinformował również, że zostały podjęte działania dotyczące 

dystrybucji węgla. Zajmuje się tym PRK FARE Sp. z o.o. Spółka wystąpiła  

z wnioskiem o rozszerzenie działalności o sprzedaż paliw i produktów pochodnych. 

Uzyskała wpis w Urzędzie Skarbowym i Celnym, jako płatnik akcyzy. Spółka wystąpiła 

również do PGG o zawarcie umowy na zakup węgla, kostki oraz ekogroszku. 

Dokładna informacja została przedstawiona na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 

w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami interpelacje nie wpłynęły.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
interpelacje lub zapytania.  
Nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
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Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 
Święcki złożył wniosek o wprowadzenie zmian w dwóch projektach uchwał.  
Pierwszy wniosek dotyczy wprowadzenia zmian w projekcie uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2022 rok, ponieważ po złożeniu projektu uchwały do Biura 
Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęła decyzja Wojewody Podlaskiego  
o zwiększeniu środków na prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy. Jest to 
drugie zwiększenie w październiku. W związku z tym dobrze byłoby, żeby te dwie 
decyzje zostały wprowadzone jedną zmianą.  
Kolejna zmiana dotyczy kosztów remontu cmentarza wojennego. Została ona 
zapisana już w budżecie, ponieważ z zapytania ofertowego wynikło, że najniższa 
oferta jest większa od kwot zapisanych w budżecie. Na ten cel wpłynęło z budżetu 
państwa 40 000,00 zł . W związku z tym, żeby środki te nie przepadły i żeby dokonać 
remontu należy zwiększyć środki własne gminy o 25 000,00 zł. Dlatego w ramach 
przeniesień wydatków bieżących z wydatków urzędu przenosi się 25 000,00 zł na 
cmentarze.  
Następna sprawa dotyczy budowy oświetlenia ulicznego w ulicy Świerkowej, 
Czyżewskiej i we wsi Radziszewo-Króle. Po rozstrzygnięciu postępowania 
przetargowego należy zabezpieczyć 80 000,00 zł  środków własnych w ramach 
przeniesień wydatków między rozdziałami w tym samym dziale.  
 
Jeżeli chodzi ogólnie o zmiany w budżecie to w sierpniu zmniejszany był deficyt, czyli 
wydatki zostały zmniejszone o 2 700 000,00 zł, a planowany do zaciągnięcia kredyt 
wynosił 9 000 000,00 zł. W chwili obecnej kredyt został zmniejszony o 2 800 000,00 zł. 
Kredyt długoterminowy, który na początku roku planowany był w kwocie 9 000 000,00 
zł, w chwili obecnej planowany jest w kwocie 3 500 000,00 zł. Skarbnik dodała, że jest 
możliwość, żeby deficyt ten do końca roku jeszcze zmniejszyć. Jest to możliwe, 
ponieważ gmina Ciechanowiec otrzymała dodatkowe środki w wysokości 2 800 000,00 
zł z tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych, w związku z tym środków tych 
nie przesuwa się na inne wydatki. Do budżetu wprowadza się środki na wypłatę 
akcyzy drugiego okresu płatniczego, środki z budżetu państwa na realizację przez 
szkoły programu „Poznaj Polskę” oraz zwiększa się dochody i wydatki zlecone prawie 
o 4 000 000,00 zł.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek  
o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2022: 1) w dziale 852, rozdz. 85203 zwiększenie dochodów bieżących (§ 2010)  
i wydatków bieżących (§ 2820) o kwotę 10.790,28 zł zgodnie z decyzją Wojewody 
Podlaskiego Nr FB-II.3111.532.2022.WM z dnia 14.10.2022 roku (finansowanie 
ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi – prowadzenie ŚDS);  
2) przeniesienie wydatków bieżących w kwocie 25.000,00 zł z rozdziału 75023 plan  
§ 4010 do rozdziału 71035 plan § 4270 - na koszty remontu cmentarza wojennego – 
mogiły zbiorowej żołnierzy Wojska Polskiego z okresu I wojny światowej; 3) w dziale 
900 przeniesienie wydatków majątkowych w kwocie 80.000,00 zł z rozdziału 90001 
plan § 6050 do rozdziału 90015 plan § 6050 - na koszty budowy oświetlenia 
drogowego w ulicy Świerkowej i ulicy Czyżewskiej oraz we wsi Radziszewo-Króle. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniesienia zmian w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2022: 1) w dziale 852, rozdz. 85203 zwiększenie dochodów bieżących (§ 2010)  
i wydatków bieżących (§ 2820) o kwotę 10.790,28 zł zgodnie z decyzją Wojewody 
Podlaskiego Nr FB-II.3111.532.2022.WM z dnia 14.10.2022 roku (finansowanie 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XLV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 27 października 2022 roku 

str.9 

 

ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi – prowadzenie ŚDS);  
2) przeniesienie wydatków bieżących w kwocie 25.000,00 zł z rozdziału 75023 plan  
§ 4010 do rozdziału 71035 plan § 4270 - na koszty remontu cmentarza wojennego – 
mogiły zbiorowej żołnierzy Wojska Polskiego z okresu I wojny światowej; 3) w dziale 
900 przeniesienie wydatków majątkowych w kwocie 80.000,00 zł z rozdziału 90001 
plan § 6050 do rozdziału 90015 plan § 6050 - na koszty budowy oświetlenia 
drogowego w ulicy Świerkowej i ulicy Czyżewskiej oraz we wsi Radziszewo-Króle.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Krzysztof Binaś, Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 
przyjęty większością głosów.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem i przyjętymi zmianami. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok po zmianach. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
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Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
 
Uchwała Nr 354/XLV/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązania w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zadanie inwestycyjne pn. 
„Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka” realizowane będzie w 2023 roku  
i uzyskało dofinansowanie ze środków Rządowego funduszu Rozwoju Dróg. Z uwagi 
na fakt, że realizacja zadania planowana jest na 2023 rok i nie jest ono ujęte w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec, konieczne jest podjęcie 
przez Radę uchwały upoważniającej Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 
bieżącym roku zobowiązań związanych z realizacją tego zadania w roku 2023 
(podpisanie umowy z wykonawcą).  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Burmistrz 
Ciechanowca Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek w sprawie zmiany § 1. 1. , który 
otrzymuje brzmienie: "§ 1. 1. Upoważnia się Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
zobowiązania do kwoty 3.100.000,00 zł na realizację w 2023 roku zadania 
inwestycyjnego pn. "Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka"." 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek  
w sprawie zmiany § 1. 1. , który otrzymuje brzmienie: "§ 1. 1. Upoważnia się 
Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązania do kwoty 3.100.000,00 zł na 
realizację w 2023 roku zadania inwestycyjnego pn. "Budowa drogi gminnej we wsi 
Bujenka tzw. Sówka"." 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 
Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 
Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna 
Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Przemysław Dybowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek został 
przyjęty większością głosów.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 
roku zobowiązania w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 
gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka” o treści zgodnej z przedłożonym projektem  
i przyjętymi zmianami. 
 
Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązania w 
zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka 
tzw. Sówka” o treści zgodnej z przedłożonym projektem i przyjętymi zmianami.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 
Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 
Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 355/XLIVI/22 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązania w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka” stanowi załącznik nr 5 
do protokołu. 
Ad pkt 6 ppkt 3 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca  
do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązania w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to uchwała 
intencyjna, która jest niezbędna do podpisania umowy z wykonawcą na realizację 
drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 
roku zobowiązania w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 
gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec" o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Uchwała Nr 356/XLIVI/22 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązania w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec" stanowi załącznik nr 6  
do protokołu. 
 
 
 
 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Ciechanowiec  
w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Brama na Podlasie”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w związku z kolejnym 
okresem programowania oraz możliwością aplikowania o unijne środki finansowe, 
zachodzi konieczność podjęcia przez Radę Miejską uchwały deklarującej 
kontynuowanie członkostwa w Stowarzyszeniu, a co za tym idzie włączenia  
się w proces tworzenia Lokalnej Strategii Rozwoju LGD „Brama na Podlasie”.  
Dzięki należności do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Brama na Podlasie”  
w Ciechanowcu wykonany został parking przy Kościele pod wezwaniem Trójcy 
Przenajświętszej w Ciechanowcu, elewacja Synagogi, remont przedszkola oraz plac 
zabaw przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Ciechanowiec w Stowarzyszeniu 
Lokalna Grupa Działania „Brama na Podlasie”. 
 
Głosowano w sprawie: 
kontynuacji członkostwa Gminy Ciechanowiec w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 
Działania „Brama na Podlasie”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
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Uchwała Nr 357/XLV/22 w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Ciechanowiec  
w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Brama na Podlasie” stanowi  
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z ustawą Prawo 
oświatowe – Przedszkolem publicznym jest przedszkole, które zapewnia bezpłatne 
nauczanie, wychowanie i opiekę w czasie ustalonym przez organ prowadzący,  
nie krótszym niż 5 godzin dziennie. Rada gminy może określić warunki częściowego 
lub całkowitego zwolnienia z opłat, o których mowa w ust. 1. Wysokość opłaty, o której 
mowa w ust. 1 nie może być wyższa niż 1 zł za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego 
pobytu dziecka w przedszkolu, oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej  
oraz innej formie wychowania przedszkolnego.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  
w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  
w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 358/XLV/22 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8  
do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 10 października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że konieczność podjęcia tej 
uchwały wynika ze zmiany ustawy Karta Nauczyciela oraz niektórych innych ustaw, 
która wprowadza pojęcie mentora w art. 9ca, wcześniej było to stanowisko - opiekun 
stażu. Nauczycielowi odbywającemu przygotowanie do zawodu dyrektor szkoły 
przydziela spośród nauczycieli mianowanych lub dyplomowanych mentora.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  
z dnia 10 października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Gminę Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 października 
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2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 359/XLV/22 w sprawie zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 10 października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 
Młodzieżowej Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu wpłynęła petycja dotycząca utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy, 
która zgodnie z właściwością została zaopiniowania przez Komisję Skarg, Wniosków  
i Petycji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii wypracowanej przez Komisję.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała treść projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady 
Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 360/XLV/22 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 
Młodzieżowej Rady Gminy stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania  
i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że podjęcie uchwały 
warunkuje zawarcie umowy określającej zasady korzystania przez PSG  
z nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Ciechanowiec, składającej  
się z działki ewidencyjnej nr 3038/5, 3038/8, 3038/9. Na wymienionych działkach PSG 
wybuduje stację kontenerową LNG do zasilania budowanego gazociągu na terenie 
miasta Ciechanowiec. Uchwała stanowi niezbędny załącznik warunkujący zawarcie 
Aktu Notarialnego pomiędzy Gminą Ciechanowiec, a Polską Spółką Gazownictwa sp. 
z o.o.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 
na czas nieoznaczony o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 
wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 
nieoznaczony.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 361/XLV/22 w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Założenia  

do budżetu gminy na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie założeń do budżetu gminy na 2023 rok. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odczytał treść informacji dotyczącej 

założeń do budżetu gminy na 2023 rok, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do założeń do budżetu gminy na 2023 rok. 

 
Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że od kilku lat wnioskuje  
o wykonanie chodnika na ul. Pińczowskiej. Dodał, że projekt inwestycji jest gotowy  
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do realizacji. Radny poinformował, że realizacja tej inwestycji jest konieczna, ponieważ 
ul. Pińczowską porusza się dużo dzieci chodzących do szkoły oraz pacjentów 
przychodni ‘Nasze zdrowie’.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
jeszcze pytania.  
Nie zgłoszono.  
 
Głos zabrał Burmistrz, który odpowiadając Radnemu poinformował, że w mieście 
Ciechanowiec takich ulic jak Pińczowska jest bardzo dużo. Dodał, że nie jest to 
inwestycja pilna. Jest wiele pilniejszych inwestycji, takich jak np. budowa mieszkań 
komunalnych. Burmistrz poinformował również, że według niego wykonanie drogi do 
przedszkola jest o wiele ważniejsza niż chodnika na ul. Pińczowskiej.  
 
Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt Informacja 

dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść informacji dotyczącej 
analizy oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie Podlaskiemu, która stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść informacji dotyczącej 
analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Ciechanowca, która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejski Marek Karolewski odczytał treść informacji dotyczącej 
analizy oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu za 2021 rok, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 2021/2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że do Szkół Podstawowych 

na terenie gminy Ciechanowiec uczęszcza 588 uczniów: z tego 502 uczniów 

uczęszcza do Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu przy ul. 11 

Listopada 5, 86 uczniów do Szkoły Podstawowej w Łempicach. Do Przedszkola 

uczęszcza 142 dzieci, a do Żłobka 44. Ogólnie dowożonych jest 224 uczniów: z tego 

182 uczniów do Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu, a 42 do Szkoły Podstawowej  

w Łempicach. Z dożywiania korzysta 386 uczniów, w tym 135 uczniów z Przedszkola 

w Ciechanowcu, 181 ze Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu oraz 70 ze Szkoły 

Podstawowej w Łempicach. Burmistrz poinformował, że zatrudnionych jest 107 

nauczycieli: 23 w Przedszkolu, 71 w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu oraz 13  

w Szkole Podstawowej w Łempicach. Odnośnie stopnia awansu zawodowego 
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Burmistrz poinformował, że zatrudniony jest jeden nauczyciel stażysta, trzech 

nauczycieli kontraktowych, ośmiu nauczycieli mianowanych oraz 61 nauczycieli 

dyplomowanych. Wyniki egzaminów są wyższe w Szkole Podstawowej w Łempicach, 

niż w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono.  

 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Ciechanowiec w roku 
szkolnym 2021/2022 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Nie zgłoszono.  
 
Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że przed 
sesją odbył spotkanie z sołtysami w sprawie funduszu sołeckiego. Zaproponował 
sołtysom przeznaczenie środków funduszu sołeckiego na wymianę oświetlenia we 
wszystkich sołectwach na ledowe. Burmistrz poprosił radnych o poparcie zasadności 
tej inwestycji, ponieważ lepsza jakoś oświetlenia zwiększy bezpieczeństwo  
w poszczególnych sołectwach. Oświetlenie ledowe przyczyni się również do zapłaty 
mniejszych rachunków. Realizacja tego zadania dla gminy Ciechanowiec będzie 
bardzo szybka i można uzyskać za nią zwrot do 30 %. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z osób obecnych 
na sali chce zabrać głos.  
 
Głos zabrał Antoni Malinowski, który zapytał o to, co jeśli fundusz sołecki nie 
wystarczy na wymianę wszystkich lamp w danej miejscowości. 
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że brakująca kwota zostanie dołożona z 
budżetu gminy. Sołectwa, które zdecydują się współpracować będą miały wykonane 
oświetlenie w 100 %.  
 
Ponownie głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który odnosząc się do wypowiedzi 
Burmistrza dotyczącej pomocy przy wypełnianiu wniosków przez pracowników Urzędu 
Miejskiego zwrócił się z prośbą, żeby pracownicy nadal pomagali przy wypełnianiu 
wniosków, ponieważ wielu starszych ludzi sobie z tym nie radzi. Radny poruszył 
również temat wniosków, które można składać od 17 października o przyznanie dopłat 
do wymiany dachu z azbestem, które pokrywają budynki w gospodarstwie rolnym.  
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W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że starsi ludzie mogą zwrócić się o pomoc  
w wypełnieniu wniosku do swoich dzieci. Pracownicy mają również mnóstwo innych 
zadań do wykonania, a pomoc w wypełnianiu wniosków nie należy do ich obowiązków. 
Odnośnie eternitu Burmistrz poinformował, że każdego roku składany jest wniosek  
do Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na odbiór eternitu, jednak 
kwoty które są przyznawane na ten cel nie są duże. W związku z tym gmina 
Ciechanowiec nie jest w stanie zebrać wszystkiego eternitu w ciągu jednego roku. 
Dużo eternitu znajduje się na oczyszczalni ścieków, za utylizację którego gmina 
Ciechanowiec będzie musiała zapłacić ze środków własnych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał, czy jest szansa, żeby zmniejszyć 
opłatę za odbiór śmieci.  
 
Odpowiadając Burmistrz poinformował, że gmina dopłaca prawie 1 000 000,00 zł 
środków własnych do wywozu odpadów komunalnych. W chwili obecnej został 
ogłoszony przetarg na wywóz śmieci na 2023/2024 rok. Zostały podjęte działania 
przygotowujące PRK FARE Sp. z o.o. do odbioru odpadów komunalnych z gminy 
Ciechanowiec. Burmistrz poinformował, że problem śmieci jest sprawą bardzo ważną  
i zostaną podjęte działania mające na celu zminimalizowanie kosztów odbioru 
odpadów komunalnych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
           Marek Karolewski

 


